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Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról.
Előadó: László Attila polgármester.

Tisztelt Képviselők!

A közmunkások a Csikvánd felé vezető út aszfaltozott  szakaszát megtisztították a cserjéktől,
fáktól. Az összeszedett fát elosztottam, mindenki kapott két pótkocsival. A gallyakat eltüzelték. A
Vizi Társulat 2017.02.07 – én, a Csikvándi árok tisztítását megkezdte, a hétvégére ígérték, hogy
a Szentei árok tisztítását befejezik az önkormányzati föld végében, amennyiben lesznek fagyok,
és lehetővé teszi az időjárás a kijutást. A Győr-Moson-Sopron Megyei Kormányhivatal, Győri
Járási  Hivatal Foglalkoztatási  Osztálya,   a  "GINOP-6.1.1  Téli  képzések  2017."  tárgykörében
egyeztető  megbeszélést  tartottak.  Köteleznek  bennünket,  hogy  a  képzésekre  biztosítsuk  a
közfoglalkoztatottak részvételét.  Fűrészes tanfolyamra három főt küldünk, a konyhai kisegítő
képzésre öt főt. Megpróbáltam a helyi képzést, az óvoda konyhánkban teljesíthető gyakorlattal,
de  bármennyire  modern  konyhával  rendelkezünk,  nem felelünk meg a képzési  előírásoknak.
Ezek  után  az  öt  fő  képzését  nem  támogatom,  mivel  a  2017  –  es  közmunka  program
megvalósítását, nyolc fő, háromhavi kiesésével nem tudom megvalósítani.

Véland Krisztián vállalkozóval lemértük a kisiskola csempe, és járólap mennyiség szükségletét.
A hűtőkamra ajtaját a munkálatok miatt le kellett szerelni, amit a szerelő több tízezer forintért
csinált volna meg, így 21–én, szombaton leszereltem. A csempét, járólapot Győrben vásároltam
meg,  egyéb  anyagot  (ragasztó,  fugázó  háló,  stb.),  a  Tét-i  tüzépről  vásároltam.  A burkolást
befejezték,  február  09-én a  villanyszerelő befejezte  a szerelvényezést.  A Bencsik Tamással  a
hűtőkamra  ajtót  visszaszereltük,  utána  a  vadásztársaságtól  kapott  vaddisznót  rendeztük  el
konyhakészre. Színhús 22 kilogramm lett, csont 4 zacskóval ( kb.8 kilogramm).

A Herángli  Lászlónénak,  és  a  Herángli  Erzsébetnek  méterfát  hoztunk  Zöldmajorból,  amit  a
Németh Ferenc összefürészelt, majd a közmunkások összehasogattak és beraktak a tárolóba.

Győrben, az Iparkamara évnyitó ünnepségén vettem részt.

A  Katasztrófavédelem  által  feltárt  hiányosságokat  kijavítottuk  az  óvodában,  a  tűzvédelmi
szabályzat elkészítése folyamatban van. Az önkormányzatnak van egy régi elavult szabályzata,
ami minden intézményre, egy tűzvédelmi szabályzat mellékletet tartalmaz, amit frissíteni kell.

Az É.NY.K.K. levélben intézkedést kért, az Árpásról utazó óvodások, kísérő nélküli utazásának 
megoldására. Február 02-től, Árpás önkormányzatának falubusza szállítja az óvodásokat.

Kállai Szabolcs gyermekeinek, a védelembevétel megszüntetésének esetkonferenciáján vettem 
részt.

A trianoni emlékmű felavatásáról érdeklődött Tőkés László, EP képviselő úr. Június 04-re, 
ismételten meghívtam az ünnepségre. A további protokolról egyeztettem Gyopáros Alpár, 
országgyülési képviselőnkkel, javaslatára még várjuk az EP képviselő úr válaszát.

A kotró-rakodót gőzborotvával lemostuk, és elvittük javításra.

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm!
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